
 
 

                                      KÖYLERİ KALKINDIRMA KOMİSYONU 
İL GENEL MECLİSİ BAŞKANLIĞINA 

 
 
 
 
              Batman İlimizin Merkez İlçeye bağlı Bıçakçı Köyünde bir kooperatif kurularak 
konserve ürünlerini yetiştirecek bir alt yapının oluşturulması ve köyün kalkınması için gerekli 
girişimlerin yapılması  ile ilgili verilen önerge ilgili komisyon üyeleri bir araya gelerek 
yerinde yaptığımız inceleme ve araştırmalar sonucunda, adı geçen yerin arazi genişliği sulama 
ile ilgili sıkıntının olmadığı ve verimin taban yapılabileceği bir yer olarak tespit edilmiştir. 
Adı geçen talebin projeler kapsamında olabileceğinden köyden yada başka bireyler tarafından 
bunun müracaatı durumunda İl Özel İdarenin burada üzerine düşen görev ve sorumluluğu 
yerine getirmesini bütçe imkanları doğrultusunda maddi yardım  ve araç sağlanması 
komisyonumuzca uygun görülmüştür. 
 
             Gereğinin yapılmasını arz ederiz. 
 
  
 
 
   İbrahim AĞAR         M.Metin YALÇIN       Sevaş ÇITANAK 
 
  
   Remzi EMİNOĞLU,           Server APAYDIN 
  
 
 
    



 
 

                                      KÖYLERİ KALKINDIRMA KOMİSYONU 
İL GENEL MECLİSİ BAŞKANLIĞINA 

 
 
 
     İlimiz merkeze bağlı Demirlipınar’da kümes hayvancılığının yapılarak köyün kalkınması 
için gerekenin yapılması talebi ile ilgili verilen önerge doğrultusunda ilgili komisyon bir araya 
gelerek ilgili yere gidilip köyde gerekli inceleme yapılmış köylülerden herhangi biri yada 
birileri ortak taleplerde bulunması durumunda idaremizin böyle bir birimi yada bütçesi varsa 
bu gibi yerlerde destek ve kalkınma amaçlı yardımların yapılması komisyonumuzca uygun 
görülmüştür. 
 
             Meclisin Takdirlerine arz ederiz. 
 
  
 
 
   İbrahim AĞAR         M.Metin YALÇIN       Sevaş ÇITANAK 
 
  
   Remzi EMİNOĞLU,           Server APAYDIN 
  
 
 
    



 
 

                                      KÖYLERİ KALKINDIRMA KOMİSYONU 
İL GENEL MECLİSİ BAŞKANLIĞINA 

 
 
 
  İlimiz merkeze bağlı Kuyubaşı köyü sınırları içinde bir mesire alanın yapılması ve köyün 
kalkınması için gerekli araştırmanın yapılmasını talep ediyoruz. 
 
             Meclisin Takdirlerine arz ederiz. 
 
  
 
 
Veysi ATILGAN                                            Dicle MANAP 
 
 
    



 
 
 

KÖYLERİ KALKINDIRMA  KOMİSYONU 
İL GENEL MECLİSİ BAŞKANLIĞINA 

 
 

İlimiz Merkeze bağlı Kuyubaşı köyü sınırları içinde bir mesire alanın yapılması 
ve köyün kalkınması için gerekli araştırmanın yapılması talebi ile ilgili verilen önerge 
hakkındaki talebi ile ilgili verilen  önerge hakkında  Komisyon olarak toplandık; 

 
Yaptığımız inceleme ve sonucunda, Merkeze çok yakın olması nedeniyle 

Kuyubaşı köyü sınırları içinde bir mesire alanın yapılması  için İl Orman Müdürlüğü 
tarafından bir yer tespit edilerek köylülere gelir sağlanabilir. Köylülerimizin her tür 
ağaç ekmesi ve yeşil alan oluşturmasını talep ediyoruz. 

 
Meclisin Takdirlerine arz ederiz. 
 

   
 
 

 
 
  
              
İbrahim AĞAR                 Mehmet Metin YALÇIN                 Sevaş ÇITANAK 
 
 
 
 
 Remzi EMİNOĞLU             Server APAYDIN              
 
 
 
     



 
 
 

KÖYLERİ KALKINDIRMA  KOMİSYONU 
İL GENEL MECLİSİ BAŞKANLIĞINA 

 
 

İlimiz Merkeze bağlı Recepler Köyünün  bağcılıkla ilgili 
çalışmaları talebi ile ilgili verilen  önerge hakkında  Komisyon olarak 
toplandık; 

 
Yaptığımız inceleme ve sonucunda, İlimiz Merkeze bağlı Recepler 

Köyünün çok eskiye dayanan bağcılık ve üzüm yetiştiriciliği ile ilgili bir 
çalışmanın tekrar yapılması halinde bu köyümüzde üzümden gelen 
ekonomik katkının köyümüzde kalkınmaya fırsat vereceğini gözlemledik  
bu köye üzüm yetiştiriciliği ile ilgili eğitimin verilmesini İl Tarım 
Müdürlüğüne öneri olarak bildirilmesini     talep ediyoruz. 

 
Meclisin Takdirlerine arz ederiz. 
 

   
 
 

 
 
  
              
İbrahim AĞAR                 Mehmet Metin YALÇIN                 Sevaş ÇITANAK 
 
 
 
 
 Remzi EMİNOĞLU             Server APAYDIN              
 
 
 
     



 
 

                                      KÖYLERİ KALKINDIRMA KOMİSYONU 
İL GENEL MECLİSİ BAŞKANLIĞINA 

 
 
 
 
       Batman Merkeze bağlı Bayraklı Köyünde kümes hayvancılığı ile ilgili bir çalışmanın 
yapılarak köylülerin bir kooperatif kurmalarını ve birlikte çalışmalarını alt yapısının 
oluşturulmasını ile ilgili olarak komisyon üyeleri olarak ilgili yerlerde yaptığımız inceleme ve 
araştırmalar sonucunda, Bayraklı köyüne gidip köy sakinleri ile görüştüğümüzde İl Özel 
İdarenin ve tarım İl Müdürlüğünün yardımcı olmaları durumunda böylesi bir durumun 
gerçekleşebileceğini ama öncesinde Tarım İl Müdürlüğünün ilgili yere gidip konuyla ilgili 
bilgilendirmenin yapılması uygun görülmüştür. 
  
              Gereğinin yapılmasını arz ederiz. 
 
  
 
 
   Kutbettin YILDIRIM,         M.Metin YALÇIN       Sevaş ÇITANAK 
 
  
   Remzi EMİNOĞLU,           Server APAYDIN 
  
 
 
    



 
 

                                      KÖYLERİ KALKINDIRMA KOMİSYONU 
İL GENEL MECLİSİ BAŞKANLIĞINA 

 
 
 
 
              İlimiz Gercüş İlçesi Yayladüzü ve Karalan köyü Esentepe mezrasında kurulan ve faal 
durumda olan büyükbaş hayvan üretme çiftliklerinin sıkıntılarına yönelik Meclisimize verilen 
önerge doğrultusunda ilgili komisyon üyeleri bir araya gelerek yerinde yaptığımız inceleme 
ve araştırmalar sonucunda, adı geçen ve değişik yerlerdeki benzer kooperatiflerde, 
doğumlardaki ölüm oranlarının yüksek olduğu görülmüştür, ilgili kurumlarının bu gibi 
yerlerde inceleme yapmalarını besleme konusunda da saman ve yemlerdeki artşlardan dolayı 
sıkıntılarının olduklarını burada da vatandaşlara konu ile ilgili kolaylıkların bütçe imkanları 
doğrultusunda sağlanması komisyonumuzca uygun görülmüştür. 
 
             Gereğinin yapılmasını arz ederiz. 
 
  
 
 
   Kutbettin YILDIRIM,         M.Metin YALÇIN       Sevaş ÇITANAK 
 
  
   Remzi EMİNOĞLU,           Server APAYDIN 
  
 
 
    



 
 

                                      KÖYLERİ KALKINDIRMA KOMİSYONU 
İL GENEL MECLİSİ BAŞKANLIĞINA 

 
 
 
 
              Sason İlçemize bağlı Yeniköyde tütüne alternatif olarak yetiştirilmeye başlanan çilek 
için üretimine başlanmış ama ürünün değerlendirilmesi için bir kooperatif kurulması önerisi 
meclise gelmiş öneri doğrultusunda komisyon üyeleri olarak ilgili yerlerde yaptığımız 
inceleme ve araştırmalar sonucunda, Yeniköy, Kavaklı, Umurlu, Cevizli ve Kelhasan 
köylerinde çilek üretimi yapıldığını üretilen çileklerin toplanması pazarlarda satılmasına 
yönelik bireylerin sıkıntıları var bu sıkıntının giderilmesi için köylüler tarafından kurulmak 
istenen kooperatifle ilgili kurumların katkı ve destek sunmaları tarafımızdan uygun 
görülmüştür. 
  
              Gereğinin yapılmasını arz ederiz. 
 
  
 
 
   Kutbettin YILDIRIM,         M.Metin YALÇIN       Sevaş ÇITANAK 
 
  
   Remzi EMİNOĞLU,           Server APAYDIN 
  
 
 
    



 
 

                                      KÖYLERİ KALKINDIRMA KOMİSYONU 
İL GENEL MECLİSİ BAŞKANLIĞINA 

 
 
 
 
                      İlimiz merkeze bağlı Yeşilöz köyünde hayvancılık yapılması için özellikle 
küçük baş hayvan yetiştirilmesi ve bu köyümüzün kalkınması için gerekli çalışmaların 
yapılması için verilen önerge için komisyon olarak toplandık ; 
 
         Bu köyümüze giderek yaptığımız incelemeler sonucunda küçükbaş hayvancılık için 
özellikle dağ tarafı ve geniş mezraya sahip olması bu köyümüzde çok ciddi bir hayvancılık 
yapılabileceğini gözlemledik. Ama köylünün hayvancılık konusunda babadan kalan ve 
günümüz teknolojilerinden hiç istifade edilmediği bu konuda yeterince eğitilmediğini gördük. 
Tarım İl Müdürlüğümüzün bu konuda bir çalışmanın yapılmasını talep ediyoruz. 
 
 
  
              Gereğinin yapılmasını arz ederiz. 
 
  
 
 
   İbrahim AĞAR                   M.Metin YALÇIN       Sevaş ÇITANAK 
 
  
   Remzi EMİNOĞLU          Server APAYDIN 
  
 
 
    



 
 
 
 
 
 
                İL GENEL BAŞKANLIĞINA 
                                              BATMAN 
 
        İlimiz merkeze bağlı Yeşilöz köyünde hayvancılık yapılması için özellikle küçük baş 
hayvan yetiştirilmesi ve bu köyümüzün kalkınması için gerekli çalışmaların yapılması için 
verilen önerge için komisyon olarak toplandık ; 
 
         Bu köyümüze giderek yaptığımız incelemeler sonucunda küçükbaş hayvancılık için 
özellikle dağ tarafı ve geniş mezraya sahip olması bu köyümüzde çok ciddi bir hayvancılık 
yapılabileceğini gözlemledik. Ama köylünün hayvancılık konusunda babadan kalan ve 
günümüz teknolojilerinden hiç istifade edilmediği bu konuda yeterince eğitilmediğini gördük. 
Tarım İl Müdürlüğümüzün bu konuda bir çalışmanın yapılmasını talep ediyoruz. 
 
 
 
                     Gereğinin yapılmasını arz ederiz. 
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